
Zápisnica č. 47 z  rokovania Vedenia STU konaného dňa  22. novembra 2004  
  
 
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Robert Špaček, Ján Kalužný, Robert 

Redhammer, Ernest Bučko, Helena Žideková, Milan Žalman, Pavel Timár, 
Iveta Fabianová, Gabriela Kuzmová. 

 
Neprítomný:  
 
Program rokovania: 
1. Stav majetkoprávneho usporiadania nehnuteľností vo vlastníctve STU (pror. Bučko). 
2. Propagácia štúdia na stredných školách – návrh motivačného plagátu (pror. Špaček).  
3. Výskumné projekty STU (pror. Redhammer). 
4. Manažment ľudských zdrojov na STU (pror. Molnár). 
5. Pracovný poriadok na STU (pror. Molnár, kvestorka Žideková). 
6. Rôzne 
 
Predložené materiály: 
1) Manažment ľudských zdrojov na STU (pror. Molnár). 
2) Prehľad používania logotypov a udeľovania medailí na fakultách (pror. Špaček) -  

Príloha č. 1. 
3) Časový harmonogram organizovania verejnej súťaže „Akademický informačný systém“ 

(pror. Molnár) - Príloha č. 2. 
4) Dofinancovanie projektu STU Socrates/Erasmus. KIB STU. SEZAM. (pror. Špaček). 
5) Aktuálna informácia o zabezpečení redakčného systému buxus. (pror. Špaček) –  

Príloha č. 3. 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy: 2/44/2004, 6/44/2004, 2/46/2004 
 
Nesplnené úlohy:  5/44/2004 – plnenie tejto úlohy je predĺžené do 20.12.2004. 
   3/46/2004 – plnenie tejto úlohy je predĺžené do 6.12.2004. 
 
Uznesenie č. 1/47/2004 
Vedenie STU súhlasí s časovým harmonogramom organizovania verejnej súťaže 
„Akademický informačný systém“, ktorý písomne predložil pror. Molnár. 
 
 
Informácie z porád a vyšších orgánov: 
Rektor Báleš:  
Informácie z rektorskej konferencie: MŠ SR už vybralo firmu na dodávku ekonomického 
softvéru. Celý projekt aj údržbu bude financovať MŠ SR. 

- Na Slovensku máme 27 VŠ a 127 fakúlt 
- 31.12.2004 zaniká všetkým VŠ právo habilitačných a inauguračných konaní 
- je potrebné podať za STU rozvojový projekt na šetrenie energií 
- bola schválená metodika rozpisu dotácií štátneho rozpočtu (bude sa posilňovať 

vplyv vedy na pridelené dotácie) 
- Do Rady pre rozvoj a financovanie VŠ bol za STU navrhnutý pror. Redhammer. 
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Predseda AS Žalman: odporučil, aby aj ďalšie rozvojové projekty za STU boli podané 
a centrálne koordinované, nielen energetika. 
 
 
K bodu 1 Stav majetkoprávneho usporiadania nehnuteľností vo vlastníctve STU  

(pror. Bučko). 
 
Pror. Bučko: predložil písomný materiál o stave všetkého nehnuteľného majetku STU ako aj 

odpisy z majetku. Konštatoval, že zatiaľ nemáme ocenené pozemky pod 
nehnuteľnosťami. Navrhol na tento účel menovať 5-člennú komisiu, pretože 
podľa zákona to musíme mať. 

 
Úloha č. 1/47/2004 
Rektor STU ukladá úlohu poslať zoznam nehnuteľností STU, ktoré sú v správe MŠ SR na 
sekretariát rektorskej konferencie pani Čikešovej. 
Z: Pror. Bučko 
T: 6. 12. 2004 
 
Rektor Báleš: navrhol, aby sa STU zbavila všetkého dubiózneho majetku. 
Kvestorka Žideková: navrhla zaradiť do predaja majetok STU v Kálnici a na Laurinskej ulici. 
 
Úloha č. 2/47/2004 
Rektor STU ukladá úlohu predložiť zoznam dubiózneho majetku STU, ktorý potenciálne 
môže byť v budúcnosti predaný. 
Z: Pror. Bučko 
T: január 2005 
 
 
K bodu 2 Propagácia štúdia na stredných školách – návrh motivačného plagátu (pror. 

Špaček). 
 
Pror. Špaček: predložil dva varianty propagačného materiálu STU určeného pre maturantov. 
Rektor Báleš: upozornil, že treba dôsledne skontrolovať aktuálnosť informácií, ktoré sú na 

tomto materiále uvedené 
 
Stanovisko č. 1/47/2004 
Vedenie STU berie na vedomie predložený propagačný materiál. Odporučilo jeden variant do 
realizácie potom, ako budú aktualizované informácie fakultami. 
 
 
K bodu 3 Výskumné projekty STU (pror. Redhammer). 
 
Pror. Redhammer: podal informácie o stave výskumných projektov na STU. Podarilo sa 

zabezpečiť tréningový seminár pre všetkých záujemcov o projekty 
v rámci 6. RP, ktorý bude v Bratislave v januári 2005. 

 
Rektor Báleš: zaujímal sa ako je finančne zabezpečená organizácia týchto tréningových 

podujatí. Pripomenul, že je potrebné túto akciu patrične propagovať. 
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Stanovisko č. 2/47/2004 
Vedenie STU berie na vedomie informáciu o stave výskumných projektov na STU 
a aktivitách, ktoré v tomto smere prebiehajú. 
 
 
K bodu 4  Manažment ľudských zdrojov na STU (pror. Molnár). 
 
Pror. Molnár: predložil vedeniu STU písomne analytický materiál a podrobne ho 

komentoval. Konštatoval, že našim vedúcim pracovníkom chýba manažérske 
vzdelanie, všetky firmy robia školenia v tomto smere, STU zatiaľ nie. Ďalej 
upozornil na to, že STU starne vo všetkých nosných kategóriách a že sú 
pomerne veľké rozdiely medzi fakultami v odmeňovaní. Štatút STU 
v súčasnosti neumožňuje, aby vedenie STU efektívne prevzalo riadenie do 
svojich rúk. 

 
Rektor Báleš: na univerzitách sú 2 koncepcie riadenia – konfederatívne a centrálne riadenie. 

Pripravuje sa diskusia o platovom poriadku na STU. Neexistujú záväzné 
a objektívne personálne normy. Požiadal všetkých členov  vedenia STU, aby si 
detailne preštudovali predložený materiál a neskôr sa k nemu vrátime. V praxi 
by mali byť výrazne odlíšené platy manažérov, profesorov a docentov od 
ostatných zamestnancov. 

Pror. Špaček: uviedol, že keď na STU niekto pracuje cca 15 rokov a je stále bez vedeckej 
hodnosti, nemá tu čo robiť. 

Pror. Redhammer: doktorandi by mali realizovať tie úlohy, ktoré teraz robia asistenti alebo 
odborní asistenti bez vedeckej hodnosti. Pripomenul, že na STU 
neexistuje finančná spätná väzba a navrhol kompetencie posunúť až na 
úroveň ústavov na fakultách. 

Predseda AS Žalman: predložený materiál je analytický a zatiaľ nemá inú ambíciu. Analýza 
sa nedotkla toho, že rozhodovanie vnútri je často dané vonkajšími 
nástrojmi. Platové ukazovatele by mali byť previazané aj z hľadiska 
výkonnosti, ktorá je na fakultách rozdielna. 

Pror. Kalužný: upriamil pozornosť aj na to, že dekani fakúlt sa často chovajú príliš sociálne. 
Rezervy vidí v neučiteľských pracovníkoch. Pripomenul, že mladým 
učiteľom a hlavne doktorandom veľmi chýba pedagogická príprava a potom 
sa to negatívne môže odraziť na kvalite vzdelávacieho procesu. 

 
Stanovisko č. 3/47/2004 
Vedenie STU berie na vedomie predložený materiál „Manažment ľudských zdrojov na STU“ 
a znovu sa touto témou bude zaoberať v januári 2005. 
 
 
K bodu 5 Pracovný poriadok na STU (pror. Molnár, kvestorka Žideková). 
 
Kvestorka Žideková: uviedla, ktoré sú podstatné zmeny v predloženej novele Pracovného 

poriadku. V diskusii odpovedala spolu s JUDr. Fabianovou a Ing. 
Kuzmovou na pripomienky ku konkrétnym bodom Pracovného 
poriadku. 
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Stanovisko č. 4/47/2004 
Vedenie STU súhlasí s predloženou novelou Pracovného poriadku s pripomienkami. Pred 
schvaľovaním bude tento materiál predložený na pripomienkovanie do Kolégia rektora STU 
a pripomienky treba doručiť najneskôr do 31. 12. 2004. 
 
 
K bodu 6 Rôzne. 
 
1) Pror. Špaček: predložil písomný materiál „Prehľad používania logotypov a udeľovania 

medailí na fakultách“. 
Predseda AS Žalman: navrhuje zapracovať to len do Štatútu STU a nie fakúlt. 
Pror. Redhammer: logotyp nemá charakter materiálu, ktorý by musel byť v Štatúte STU 

a tým pádom schvaľovaný aj na MŠ SR. 
 
2) Pror. Špaček: predložil písomný materiál „Dofinancovanie projektu STU 

Socrates/Erasmus. KIB STU. SEZAM.“ V oblasti dofinancovania sa jedná o bankové 
poplatky, ktoré nie sú nákladom projektu a musia byť hradené z iných zdrojov. 

 
Kvestorka Žideková: nie je to možné hradiť z dotačných peňazí, ale len z iných príjmov. 
 
Úloha č. 3/47/2004 
Rektor STU ukladá úlohu pripraviť smernicu rektora kde bude uvedené, že tieto poplatky 
hradí vysielajúca fakulta z iných ako dotačných finančných zdrojov. 
Z: Pror. Špaček 
T: 6. 12. 2004. 
 
Komplexný informačný balík (KIB) je báza informácií v elektronickej podobe pre 
akreditáciu, výročné správy a pod. Je preto potrebné spravovanie tohto systému a jeho 
priebežná aktualizácia, s ktorou sú problémy. 
 
Úloha č. 3/47/2004 
Rektor STU ukladá úlohu prorektorovi Molnárovi v spolupráci s Prof. Horváthom doriešiť 
financovanie zmien v systéme KIB. 
Z: Pror. Molnár 
T: 30. 11. 2004 
 
3) Pror. Bučko : Predaj nehnuteľného majetku STU. 
 
Uznesenie č. 2/47/2004 
Vedenie Slovenskej technickej univerzity v Bratislave súhlasí s predajom nehnuteľností – 
pozemkov: parc. č. 8203 o výmere 2018 m2, ostatné plochy a 
  parc. č. 8206 o výmere 710 m2, zastavané plochy 
  zapísané na LV č. 2643 pre k. ú. Staré Mesto 
 
Uznesenie č. 3/47/2004 
Vedenie Slovenskej technickej univerzity v Bratislave súhlasí s predajom nehnuteľností – 
pozemku: časť o výmere 500 m2, oddelená geometrickým plánom č. 231-26-03 zo dňa  

14.5.2004 od pozemku parc. č. 2981/1, zastavaná plocha o celkovej výmere 
14420 m2 zapísaného na LV č. 1425 pre k. ú. Karlova Ves. 
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Uznesenie č. 4/47/2004 
Vedenie Slovenskej technickej univerzity v Bratislave súhlasí s predajom nehnuteľností – 
pozemku parc.č. 16955/26 o výmere 627 m2, zastavané plochy a nádvoria, zapísaný na LV č. 
904 pre k. ú. Trnávka. 
 
Uznesenie č. 5/47/2004 
Vedenie Slovenskej technickej univerzity v Bratislave súhlasí s predajom nehnuteľností – 
budova: Športová hala súpisné číslo 3580 na parcele 5498/15 (bez pozemku), zapísaná na LV 
č. 307 pre k. ú. Petržalka. 
 
Uznesenie č. 6/47/2004 
Vedenie Slovenskej technickej univerzity v Bratislave súhlasí s predajom nehnuteľností 
v Liptovskom Jáne. 
Kaštieľ s pozemkom parc. č. 546 o výmere 1767 m2, zastavané plochy 
   parc. č. 548 o výmere 320 m2, záhrady 
   parc. č. 550 o výmere 355 m2, zastavané plochy 
   parc. č. 552 o výmere 291 m2, zastavané plochy 
   parc. č. 557 o výmere 472 m2, zastavané plochy 
   kaštieľ súpisné číslo 109 na parcele 546 
   zapísané na LV č. 384 pre k. ú. Liptovský Ján 
 
4) Pror. Redhammer: informoval vedenie STU, že MŠ SR prisľúbilo riešenie problematiky 

DPH na projektoch. 
 
5) Pror. Molnár: predložil vzor zamestnaneckého preukazu. 
 
Stanovisko č. 5/47/2004 
Vedenie STU súhlasí s preloženým návrhom zamestnaneckého preukazu bez pripomienok. 
 
6) Pror. Špaček: predložil písomne materiál „Aktuálna informácia o zabezpečení redakčného 

systému buxus“. Tento projekt zahŕňa spracovanie komplexného webu univerzity 
a všetkých fakúlt do jedného spoločného systému, ktorý umožní pomocou redakčného 
nástroja aktualizáciu a sprístupňovanie informácií súčasne v smere STU-fakulty a fakulty-
STU. 

 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, CSc. 

 

Overil:  Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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Prehľad zahraničných pracovných ciest v mesiaci november 2004. 

 

Meno od do miesto účel
zdroj

financovania náklady
Krištofičová Lucia 11.11. 12.11. ČR SM and TS mobilities SAAIC 2 074,50
Horáček Jaroslav 12.11. 12.11. Rakúsko Doprava hosťa z letiska FIIT 673,00
Horáček Jaroslav 14.11. 14.11. Rakúsko Doprava na letisko rozpočet 673,00
Báleš Vladimír 15.11. 15.11. Rakúsko Rokovanie rozpočet  1 260,00
Oravec Miroslav 15.11. 15.11. Rakúsko Doprava rektora rozpočet 1 303,00
Horáček Jaroslav 17.11. 17.11. Rakúsko Dopravaz letiska rozpočet 673,00
Žemberiová Tatiana 21.11. 24.11. SRN Monitoring Erasmus Erasmus 19 864,00
Krištofičová Lucia 21.11. 24.11. SRN Monitoring Erasmus Erasmus 13 264,00
Nirházová Markéta 24.11. 24.11. Maďarsko  Odborná exkurzia vlastné príjmy 1 680,00
Kalužný Ján 24.11. 26.11. ČR Konferencia rozpočet 3 561,00
Kraľovičová Daniela 24.11. 26.11. ČR Konferencia rozpočet 3 294,00
Čulen Ján 26.11. 26.11. Rakúsko Dopava na letisko rozpočet 1 303,00
Špaček Robert 26.11. 26.11. Rakúsko CENTROPE-Workshop rozpočet 1 355,00
Redhammer Robert 26.11. 26.11. Rakúsko CENTROPE-Workshop rozpočet 1 355,00

604 958,50
1 272 014,42

čerpané rozpočtové prostriedky 
čerpané mimorozpočtové prostriedky
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